
 

College van Gedeputeerde Staten van de provincie 
Groningen  
Postbus 610  
9700 AP Groningen 
 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
  
Groningen 22 september 2023  
  
Betreft: IJsbaan Kardinge 
 
Geacht college, 
 
Op dit moment wordt hard gewerkt om een nieuw plan rondom Kardinge te 
realiseren. Daar zijn hoge kosten mee gemoeid. Het plan staat, wat betreft de 
ijsbaan in Kardinge, inmiddels op losse schroeven. De gemeente Groningen heeft 
aangegeven niet alleen op te willen draaien voor kosten van de ijsbaan, aangezien 
zowel de provincie Groningen, provincie Drenthe en de andere gemeenten in 
Groningen en Drenthe, ook baat hebben bij deze ijsbaan.  
 
Dit brengt de Statenfractie van het CDA tot de volgende vragen:  
 

- In hoeverre is het college op de hoogte van de huidige ontwikkelingen 
omtrent de ijsbaan in Kardinge? Is er contact geweest met de gemeente? 

- Deelt het college de mening van het CDA dat de ijsbaan in Kardinge een 
belangrijke faciliteit is voor de regio? 

- Is het college bereid om een financiële bijdrage te leveren voor het behoud 
van de ijsbaan in Kardinge? Zo ja, hoe ver strekt deze financiële bijdrage? 
Zo nee, waarom niet? 
 

In afwachting van uw reactie.  
 
Met hartelijke groet,  
 
Namens de CDA Statenfractie,  
 
Robert de Wit 
 


